
 

Referat 

Årsmøde i Sydvest Krocket 

 

Dag og tid: Torsdag den 29. februar 2024 kl.18.30  

Sted: Helle Hallen, 6818 Årre  

Praktik: Ordstyrer: Henning Kristensen 

Referent:  Dennis Jensen 

 

Deltagere: 74 deltagere med bestyrelsen.  

   

Punkt Dagsorden: Ansvarlig 

1. Valg af mødeleder Mødeleder 

Beslutning Formand Steen Hansen foreslog Henning Kristensen (Formand 

DGI Sydvests bestyrelse), som blev vedtaget uden indsigelser. 

Henning fastslog at mødet var rettidigt indkaldt og mødet 

hermed var åbnet. 

 

   

2.  Valg af stemmetællere. Mødeleder 

Beslutning Andreas Lund fra Bramming. 

Anton Gade fra Vesterhede. 

Anna Pedersen fra Hovborg. 

 

   

3. Udvalgets beretning om arbejdet i det forløbne år og 

handlingsplan for det kommende år. Herunder regnskabs- og 

budget fremlægning (udviklingspuljen) 

Mødeleder/ 

Udvalget 

Beslutning Steen fortalte om året der gik og hvad der kommer i 2024, samt 

lidt om seedningssystemet. Du kan læse hele formanden 

beretning her: Formandens beretning 

 

Robert fortalte lidt om økonomien, hvor der var et flot overskud 

på 20.700, - og det kunne I alle være stolte af. Halvdelen er til 

sydvests rådighed, den anden halvdel bliver overført til 

udviklingspuljen, som Idrætsledelsen råder over. Robert 

præsenterede lidt om økonomiens fordeling i nogle grafer, som I 

kan se her: Grafer Sydvest 1  og  Grafer Sydvest 2  

 

Robert fortalte om Sydvests egen udviklingspulje, hvor der er 

penge til rådighed. De skal bruges af jer ude i klubberne og skal 

tjene et godt formål for klubben. Robert og Steen opfordrede 

klubberne til at byde ind og søge penge til hvad man nu har af 

gode ideer og tiltag, vær kreative, fortæl om projektet og 

vedhæft eventuelt et budget og meld tilbage til udvalget. 

 

Spørgsmål: 

Hvem sidder i udvalget? 

Det er hele sydvests udvalg/bestyrelse som sidder i udvalget og 

behandler indkomne ansøgninger. 

 

Hvor lang respons er der på en ansøgning? 

Det går forholdsvis hurtigt og hvis det er en hastesag, så finder 

man også ud af det. 

 

Christian fortalte lidt om holdturneringen fra 2023, tilmelding til 

2024, samt lidt om Seedning. Se hele Christians beretning her: 

Christians beretning 

 

 

https://mimer.dgi.dk/offentlig/15371b8d300049189f964807022c40e5
https://mimer.dgi.dk/offentlig/aa0176dfd6274fc9bee029de93952791
https://mimer.dgi.dk/offentlig/f02bb78eebbf4de7aeea44d4d2dadc8f
https://mimer.dgi.dk/offentlig/55fb485736df47a08a2114715196632c


 

Side 2 

Birgit og Tonny fortalte lidt om parturneringen, hvor Birgit kom 

ind på parturneringen i 2023, samt lidt om kurser. Se hele 

Birgits beretning her: Birgits beretning 

 

Tonny fortalte lidt om parturneringen 2024, se hele Tonnys 

beretning her: Tonnys beretning 

 

Erik fortalte lidt om enkeltmandsturneringen i 2023, samt 

enkeltmands i 2024. Se hele Eriks beretning her: Eriks beretning 

 

Kims beretning om strandstævnet på Rømø: Kims beretning 

 

Eventuelt: 

Christian fortalte lidt om kommunemesterskabet i Varde, hvor 

han kom i dialog med en fra Varde kommune, som måske kunne 

være behjælpelig med at få flere unge, 5-6 klasse elever, som 

ikke gider fysisk idræt til at deltage i Krocket. Hvis det blev til et 

samarbejde, var det kun i Varde kommune i første omgang og 

hvis det blev en succes, vil de brede det til andre kommuner. Det 

kommer til at kræve lidt hjælp fra jer ude i foreningerne, i første 

omgang i Varde kommune og I vil få en henvendelse fra 

Christian. 

 

Steen påpegede at hvis man skulle have en instruktør ud, kunne 

man søge penge via udviklingspuljen til det. Og havde man lyst 

til at lægge baner til en instruktion, er man velkommen til at 

henvende sig til Steen. 

 

Erik fremlagde en orientering omkring idrætsledelsen og dens 

arbejde, se hele Eriks orientering her: Eriks orientering 

   

4. Indkomne forslag Mødeleder 

Beslutning Ingen forslag.  

 

5. Valg af udvalgsmedlemmer & Suppleanter  Mødeleder 

Beslutning Birgit Christensen (modtog ikke genvalg) Erik Pallesen (modtog 

genvalg) og Robert Sørensen (modtog genvalg). Jens Jørgen 

Onsberg fra Varde er på valg & Anne Marie Lambertsen fra 

Tjæreborg er på valg.  

 

Der var afstemning og valgt som udvalgsmedlem blev Erik 

Pallesen med 66 stemmer, Robert Sørensen med 65 stemmer & 

Anne Marie Lambertsen med 36 stemmer. Tillykke til dem. 

 

Der var kun 2 der var på valg som suppleanter, så genvalgt blev 

Aase Hjerrild Jacobsen og nyvalgt blev Jens Jørgen Onsberg. 

Suppleanterne aftaler selv hvem der er 1 og 2 suppleant.  

Tillykke til dem. 

 

 
6. Nyt på hjemmesiden Mødeleder/ 

Frede 

Beslutning Frede gennemgik aktivitetskalenderen, ingen kommentar dertil, 

men meld ind hvis I har et arrangement eller lignede der skal på. 

Løst og fast fra klubberne, en lille nyhed, se links dertil 

nedenstående. 

 

 

https://mimer.dgi.dk/offentlig/2b561bccc766490289c92a8d825aa998
https://mimer.dgi.dk/offentlig/9d7f7be9ad2f42de923182104fd36291
https://mimer.dgi.dk/offentlig/21721a093bda49d98e6dbada29f3c20f
https://mimer.dgi.dk/offentlig/2ca2a0d2b4094021903da98b13d36190
https://mimer.dgi.dk/offentlig/c88b95b7017042dbaed897d1f911139a


 

Side 3 

http://www.krocket.dk/sydv/kalender/kalender.pdf 

 

http://www.krocket.dk/sydv/klub_loest_fast/klub_loest_fast.htm

l 

 

Birgit kom med et forslag om at de tider/datoer der ikke var 

benyttet i aktivitetskalenderen, blev gjort usynlige, og den var 

alle med på. 

 

Se alle seedningstal uden for Sydvest på Fredes hjemmeside. 

   

 
7. Diverse informationer/Spørgsmål fra forsamlingen Mødeleder 

Beslutning Skal man sende ind til DGI, når der er nogen der skal slettes i 

systemet? 

 

Ja, det skal man, da Dennis skal ind og slette i et system som I 

ikke har adgang til. Husk at melde ind til Dennis, det er vigtigt 

alt er opdateret i vores system. 

 

 
8. Evt.   Mødeleder 

Beslutning Hvor kan man se de forskellige arrangementer rundt om i landet, 

hvis man gerne vil ud at spille? 

 

De ligger på DGI’s hjemmeside og her er et link dertil: 

 

DGI Krocket: Stævner, turneringer og mesterskaber 

 

Bemærk at det stadig er dem fra sidste år der ligger derinde, når 

Dennis har modtaget alle de nye aktivitetskalendere fra 

landsdelene, bliver de lagt ind. 

 

Mødeleder Henning Kristensen siger tak for god ro og orden. 

 

Afslutningsmæssigt overrækker Steen en kurv og siger stort tak 

for et godt samarbejde til Birgit og Kim, som forlader udvalget i 

Sydvest. Kæmpe tak til dem for godt arbejde. Ligeledes 

overrækkes et par flasker vin til mødeleder og referent, tak for 

det. 

 

Stor tak til Oluf Pedersen for at spille Harmonika til vores sange. 

 

 

 

 

https://url12.mailanyone.net/scanner?m=1rhYeF-00009B-5u&d=4%7Cmail%2F90%2F1709659800%2F1rhYeF-00009B-5u%7Cin12c%7C57e1b682%7C15574772%7C14516288%7C65E7571FCF397051A703C04A893DF32A&o=wphtw%2F%2Fwt%3Ato.kdke.rckyk%2Flv%2Fasdaeene%2Fkldrfdp.redn&s=jICKbfn1zr91jblV1qQWJq9MJtg
https://url12.mailanyone.net/scanner?m=1rhYeF-00009B-5u&d=4%7Cmail%2F90%2F1709659800%2F1rhYeF-00009B-5u%7Cin12c%7C57e1b682%7C15574772%7C14516288%7C65E7571FCF397051A703C04A893DF32A&o=wphtw%2F%2Fwt%3Ato.kdke.rckyk%2Fuv%2Flsd_ob_astfle_kstoubl%2Flt_eshas.tflmt&s=YYPXRT5dSWdrb-HqU9AXt6uzKkY
https://url12.mailanyone.net/scanner?m=1rhYeF-00009B-5u&d=4%7Cmail%2F90%2F1709659800%2F1rhYeF-00009B-5u%7Cin12c%7C57e1b682%7C15574772%7C14516288%7C65E7571FCF397051A703C04A893DF32A&o=wphtw%2F%2Fwt%3Ato.kdke.rckyk%2Fuv%2Flsd_ob_astfle_kstoubl%2Flt_eshas.tflmt&s=YYPXRT5dSWdrb-HqU9AXt6uzKkY
https://www.dgi.dk/krocket/staevner-turneringer-og-mesterskaber

